

## Referat af fællesmøde i Genskabet onsdag 12.1. 2022.

Til stede: Lilian, Maja, Siri, Kjeld, Johnny, Jeanette, Lilian, Helle, Bo, Niels.

Afbud fra : Dorte, Tanja, Chalot

### 1) Valg af dirigent og referent.

Der var ingen formel dagsorden, og blev ikke valgt nogen dirigent/ facilitator, og heller ingen referent. Det halvvejs selvstyrende møde gik glimrende i god ånd, og dette referat er skrevet af mig, Siri. (Måske kommer der flere...)

### 2) Fra bestyrelsen siden sidst:

- Årsregnskabet er færdiggjort, og der er revision i næste uge. Igen i år har vi et lille underskud på driften, og udgifterne blev uddybet. Der er dog ingen tvivl om at nedlukningerne er årsagen. Der kom flere forslag til hvad vi kan gøre for at øge indkomsten: Hæve prisbuddene 10 kr., holde åbent om søndagen i sommerperioden, tage betaling for workshops og kurser. Forslagene går hermed videre til butiksgruppen og kursusgruppen.

- Budgetforslaget blev ridset op. Det ligner gennemgående budgettet fra 2021, dog er der afsat et beløb til medlemspleje/ uddannelse til os selv samt et beløb til opsparing, såfremt vi har overskud næste år. Har arbejdsgrupperne noget som skal med på budgettet skal de melde ind til bestyrelsen.

- Nyt fra Fors: Den ventede lille container til genbrugstræ opstilles i hallen på genbrugspladsen i februar. Containeren til direkte genbrug bliver også flyttet i februar til en lidt anden placering.

- Lejekontrakt til Næsbyvej 4 er fornyet og der er ingen ændring ud over en mindre stigning i lejen.

- Privatlivspolitikken er opdateret - en årlig bestyrelsesopgave.

- Coronareglerne er løbende vendt - seneste udgave skal nu revideres igen.

- Landzonetilladelsen til containeren er kommet, med besked om at vi også skal søge byggetilladelse. Kjeld tilbød sin hjælp med ansøgningen.

- Dato for generalforsamlingen blev fastslået til d. 27.3.

---

3) Visionsdagen flyttes til lørdag d. 5.3. Arrangementet afholdes med det mål efterfølgende at opdatere vores projektbeskrivelse/ forretningsplan.

---

4) Det lille Orøværksted flytter ud af værkstedet i Genskabet 1. marts. Niels vil gerne vide om de skal lade indretningen være. Han foreslår at rummet bruges til fælles tømmerlager. Virksomheden vil gerne ind imellem benytte Genskabets værksted, dele nogle af deres maskiner med os, til brug for Genskabets medlemmer (ikke deleordningen), være med til at prissætte indkommende træ og bidrage med kurser og workshops.

Der var god stemning omkring forslagene, men også andre forslag til brug af lokalet. Centrale personer i de relevante arbejdsgrupper var ikke til stede, så det blev besluttet så snart som muligt at indkalde alle i foreningen med interesse for emnet til et møde, som skal tage stilling til anvendelse af rummet og værkstedet samt gå videre med at tilrettelægge rammerne for arbejdet med at passe containeren på genbrugspladsen og lageret.

---

5) Siri har fået forslag fra Kirstine fra Øasen om at Genskabet er medarrangør på et byttemarked med børnetøj i forsamlingshuset blev bragt videre. Forsigtig tilslutning - vi vil gøre det i samarbejde med Øasen, og vi må vide mere om hvad det indebærer. Kirstine og Siri indkalder til et møde om det, når det praktisk kan lade sig gøre.

---

6) Idé fra Siri om at promovere Genskabet ved at portrættere de aktive medlemmer på foreningens facebookside. Man godkender sit eget billede og den medfølgende korte tekst før offentliggørelse. Forslaget godkendt.

Ingen ny mødedato blev aftalt. Bestyrelsen indkalder.

S.R.